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Protokoll styremøte nr. 2025-03 
   

Sted:  Leikvollhallen - Asker 
 
Tid:  22.03.25 kl. 11:00-14:34.  
 
Til stede:  Jan Hendrik Parmann (JHP), Tor Christian Bakken (TCB), Anya Sødal (AS – deltok til og 

med sak 20, via MS Teams), Terje J. Roel (TJR), Anita Lervik (AL).  
  Fra administrasjonen: Axel S. Langaker (ASL) og Ragnhild Riis (RR). 
 
Forfall: Thomas M. Solem (TMS) og Tale Skjølsvik (TS), Shiba Ahmadi (SA), Kevin Juhl-

Thomsen (KJH) og Hanne Funder (HF).  
    
Referent:  Ragnhild Riis 
 
 
 Dagsorden:  

1. Innledning  
2. Godkjennelse av dagsorden (Vedtak)   
3. Protokoll fra forrige styremøte (Orientering)   
4. Protokoller/referater fra AU, komiteer, utvalg m.m. (Orientering)   
5. Beslutninger gjort i perioden (Vedtak)   
6. Statusrapporter styret (Orientering)   
7. Virksomhetsrapport (Orientering)  

a. Beslutninger gjort i perioden  
b. Generell status fra generalsekretæren  

8. Økonomi (Orientering/vedtak)  
a. Økonomirapport (Orientering)  

9. Regnskap 2024 (Vedtak)  
10. Arrangementstildeling 2025/26 (Vedtak)  
11. Basketballtinget 2026 (Vedtak)  
12. Juryer til priser (Vedtak)  
13. Disiplinærsak unntatt offentlighet (Vedtak)  
14. Idrettstinget 2025 (I prosess)  
15. Lisenskrav BLNO 2025/26 (I prosess)   
16. MyGame / TV2 – status (Orientering)  
17. Status landslag (Orientering)  
18. Status: Utviklingsarbeid for dommere på høyeste nivå (Orientering)  
19. Status for klubber under administrasjon og særskilt overvåkning (Orientering)  
20. Møteplasser i idretten (Orientering 
16. Eventuelt   
17. Avslutning   
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1. Innledning  
JHP innledet møtet og ønsket velkommen til møtet som fant sted under sluttspillet for BLNO 
kvinner.  

  
 

2. Godkjennelse av dagsorden (Vedtak)  
Ingen saker ble meldt til eventuelt.  

 
Sak 20 ble behandlet etter sak 15, Lisenskrav BLNO 2025/2026, og før sak 16 MyGame/TV2. 

 
Dagsorden ble godkjent, med endringen i saksrekkefølgen. 

 
  

3. Protokoll fra forrige styremøte (Orientering)  
Styret gjennomgikk styreprotokollen fra styremøtet 2025-02, som tidligere har vært godkjent 
av styret pr. MS Teams.  

 
Styreprotokoll 2025-02 ble videre tatt til etterretning.  

 
 
4. Protokoller/referater fra AU, komiteer, utvalg m.m. (Orientering)  

• AU NBBF 2025-03  

• AU NBBF 2025-04  

Styret tok orienteringen til etterretning.  
   

5. Beslutninger gjort i perioden (Vedtak)  
En beslutning ble gjort i perioden. 

a) Endring av forslag til Idrettstinget, omhandlende NIFs sanksjonsreglement §1-4, pkt. 
1.b. 

På bakgrunn av at NIFs lovutvalg konkluderte med at ordet «risikoatferd» ikke var et definert 
uttrykk, la JHP frem et forslag til justert ordlyd på Teams den 5/3-2025. 
  

 
Vedtak:  
Styret vedtok å endre til følgende ordlyd på det aktuelle forslaget til Idrettstinget 
omhandlende NIFs sanksjonsreglement §1-4, pkt. 1.b: «eller utøver en atferd som bryter de 
til enhver tid gjeldende forskrifter og/eller bestemmelser omhandlende overgrep og/eller 
seksuell trakassering, vedtatt av styret i NIF.».  

Styret bekreftet ovenstående vedtak gjort i perioden.  
  

   
6. Statusrapporter styret (orientering)  

 
Noen momenter: 
AL og ASL har deltatt på styremøtet i Region Vest.  
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AS har deltatt på inkluderingskonferansen i Oslo.  
 

JHP orienterte om dialogen med Centrum Tigers, om bruk av arena for kamper i BLNO Menn 
sluttspill. 

 
JHP informerte om sondering rundt nytt styringsverktøyet «Orgbrain» som kan benyttes til 
styrearbeidet, og som inneholder alle verktøy som i dag benyttes på forskjellige plattformer. 
En evt. overgang til dette systemet, vi i så fall gjøres «off season» i sommer. 

 
JHP og AL har gjennomført møte med Game Norge, spesielt har «gatesport» som aktivitet, og 
ser på muligheten for anlegg i flere byer, og starter i Arendal. Game Norge jobber også for å 
bli tatt opp i NIF, og vil etablere idrettslag som legger til rette for gateidretter, og dermed 
også organisert 3X3 aktivitet. Game er etablert i en rekke land, og i Danmark har de i dag fire 
anlegg med aktiviteter i. 

 
JHP og AL skal ha et møte med Oslo 3X3 den 5. juni. 
 
JHP og ASL har hatt møte med NIF om forslagene som vil bli lagt frem på Idrettstinget.   

 
Orienteringen fra styrets medlemmer ble tatt til etterretning.  

 
  

7. Virksomhetsrapport fra generalsekretær (Orientering)  
 

a. Administrative vedtak  

Administrasjonen har fattet to vedtak i perioden omhandlende dispensasjon parallelle 
spilletillatelser og dispensasjon overgangsfrist. Vedtakene ble fattet på presedensgrunnlag.  

 
b. Generell orientering Generalsekretær   

Generalsekretæren orienterte om følgende saker:  

- Ansattsituasjonen og kapasitet i administrasjonen. Gjennomført personalsamling 
med hovedfokus og gjennomgang av status for administrasjonen sentralt og 
regionalt. 

- Kommunikasjon internt og eksternt. Det oppleves forbedringspotensialet på ekstern 
kommunikasjon og informasjon ut til miljøet.  

- Status 3X3. 3X3-Touren er under planlegging. Oslo 3X3 samarbeider om Kick off og 
Streetbasketfestivalen.  

- Markedsarbeidet. Det jobbes med nye avtaler og kontakter inn mot markedsarbeidet 
og nettverksbygging.  

- Arenavalg senior menn landskamper i august 2025. Flere arenaer blir vurdert, med 
krav om å ha riggen liggende mellom kampene. Kartlegging av mulig aktivitet mellom 
kampene.  

- 1K - bruk av ikke spilleberettigede spillere i forhold til 15 minutters regelen. På 
Basketballtinget 2024 ble reglene for parallell spilletillatelse begrenset til 15 
minutters regelen. Administrasjonen har feilet på å informere klubbene om dette før 
sesongstart og har ikke tydeliggjort dette i reglementet. Følges opp med oppdatering 
av lovverket.  

- RR informerte om prosjektet under satsing på jenter, «Girls Got Game» som starter i 
juni i samarbeid med bl.a. Mangfoldshuset. 
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Virksomhetsrapport ble tatt til etterretning.  
 
 

8. Økonomi  
a. Økonomirapport (Orientering) 

Økonomirapporten var forsinket og blir behandlet mellom styremøtene frem til 
styremøtet 2025-04. Administrasjonen har i perioden prioritert en grundig gjennomgang 
av regnskapstallene. Administrasjonen har startet tettere samarbeid med Idrettens 
Regnskapskontor, og engasjerer ekstern ressurs i begrenset stilling for å bistå i det 
økonomiske arbeidet i tiden fremover.  

Styret tok orienteringen til etterretning.  

 

b. Evt. vedtakssaker (Vedtak)  
Ingen vedtakssaker.  

  

9. Regnskap 2024 (Vedtak)  
ASL presenterte utkast til Regnskap for 2024.  
  

- Aktivitetstall og lisensbeløp.  
- Foreløpig årsregnskap viser et underskudd på 142 719,-, men med enkelte poster og 

faktureringer som enda ikke er ført, og som skal periodiseres til 2024.  
- Innsparinger i administrasjonen 2024 har hatt god innvirkning på regnskapet, men 

styret ser også den begrensede kapasiteten dette fører med seg. 
- Post 2 og post 3 er endret etter ny tildelingsnøkkel fra NIF. Post 2 har økt betraktelig, 

mens post 3 har hatt en nedgang, som tidligere rapportert.   
- Markedsarbeidet er rettet mot å ivareta inneværende samarbeidspartnere i tiden 

fremover, samtidig som det jobbes for å innhente nye samarbeidspartnere. 
- Det er en del feilkonteringer som må rettes opp, men som ikke har innvirkning på 

resultatet. Deriblant kan det virke som at en del utlegg og reiseutgifter feilaktig blitt 
ført som styrehonorar/frikjøp. 
 

Styret ser frem til endelig regnskap, med de korreksjoner som må ivaretas, og som legges 
frem på styremøtet 2025-04. Styre bemerker seg at det må til enhver tid se på muligheter for 
innsparing.  
  
Styret tok orienteringen til etterretning.  
  

  

10. Arrangementstildeling 2025-26 (Vedtak)  

ASL informerte om prosessen med utlysningen av arrangementstildeling på digitale flater og 
epost, med søknadsfrist 20. mars. Søknadene har blitt behandlet av en administrativ 
arbeidsgruppe og endelig innstilling vedtatt av administrasjonen ble presentert for 
forbundsstyret. ASL orienterte om rammene for de ulike arrangementene og grunnlaget bak 
administrasjonens innstilling. JHP ledet tildelingsprosessen og TCB meldte seg inhabil i alle 
tildelinger der Sandvika og Bærum Basket var representert i søkermassen. TCB forlot dermed 
møtet i de tildelingene der han ikke var habil. 
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Tildeling: 

• U16 NM – kvalifisering  
o Øst:    Ammerud  
o Vest:    Frøya  
o Midt:    Molde  

• U19 NM – kvalifisering: 
o Øst:    Sandvika  
o Vest:    Ingen søkere.  

• U16 NM – sluttspill:   Asker  

• U19 NM – sluttspill:   EB-85 

• NM-sluttspill Senior Kvinner:  Frøya 

• Baskethelgen 2026:   Ingen søkere 

 

Vedtak:  

Styret vedtok Arrangementstildelingen for 2025-26. Styret gav videre administrasjonen 
mandat til å kontakte mulige arrangørklubber, og så innstille til styret for de arrangementene 
der det mangler søkere. 

  

11. Basketballtinget 2026 (Vedtak)  

ASL la frem ønske om fullmakt til å velge et hotell til Basketballtinget 2026 i området rundt 
Gardermoen, samt gjennomføre praktisk planlegging av Basketballtinget 2026.  

 

Vedtak: 

Styret vedtok at administrasjonen foretar nødvendige anbudsrunde og bookinger for 
Basketballtinget 2026, samt planlegger og organiserer gjennomføringen av selve 
arrangementet. Dette i samråd med AU.  

  

12. Juryer til priser (Vedtak)  

ASL presenterte forslag til juryer i forbindelse med årets priser som deles ut under 
Baskethelgen 2025.  Styret gjennomgikk forslaget. TCB forlot møtet under gjennomgang av 
jury til årets dommerpriser.  

 

Vedtak:  

Styret vedtok følgende til å sitte i de respektive juryer: 
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Jury årets trenerpriser:  

• Per Tøien, Region Øst 

• Kjerstin Havnes, Region Nord 

• Stine Austgulen, Region Vest 

• Greg Knudson, Region Midt 
Fasilitator: Akrem Dagnew 

Jury årets dommerpriser: 

• Tor Christian Bakken, Region Øst 

• Jone Westrum, Region Midt 

• Maria Songve, Region Vest 

• William Vegelbo, Region Vest (syd) 

• Kjell Løvold, Region Nord 
Fasilitator: Akrem Dagnew 

Jury årets klubbpriser: 

• Julie McCarthy, Region Øst 

• Jarand Tveito, Region Vest 

• Anita Lervik, Region Nord 

• Mathias Dørmænen, Region Midt 
Fasilitator: Sivert Røseid  
  
 

13. Disiplinærsak unntatt offentlighet (Vedtak)  

Saken mot (navn unntatt offentlighet) for falske anklager og offentlig uthenging har kommet i 
retur fra NBBFs egen sanksjonskomité, og styret må konkludere med videre vei for denne.  
  

Saken ble utsatt til styremøtet 2025-04.  

  

14. Idrettstinget 2025 (I prosess)  

JHP informerte om Idrettstinget 2025. Fra NBBF stiller JHP, AS, og RR. TJR ser på muligheten 
for å også kunne delta. NBBF har sendt inn to tingforslag til idrettstinget, angående 
sanksjonering av atferd ifb. overgrep og trakassering, samt å øke aldersgrensen på 
stemmerett og valgbarhet i idretten til 18 år.  
Så snart tingdokumentene, inneholdende bl.a. tingforslag, legges frem, skal styret behandle 
disse. 

Styret tok orienteringen til etterretning.  

  

15. Lisenskrav BLNO 2025/26 (I prosess)  

JHP orienterte om bakgrunnen for ønsket om en gjennomgang av BLNO-lisens.  
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ASL orienterte om arbeidet med Lisenskrav BLNO 2025/26. Kravet innebærer at BLNO-
klubbene rutinemessig fremlegger sine regnskaper og budsjetter for «godkjenning» hos 
NBBF, samt at budsjetterte inntekter i størst mulig grad skal kunne være sikret og 
dokumenterbare. En større prosess blir gjennomført i samarbeid med klubbene inn mot 
sesongen 2026/2027 og kravet blir implementert i BLNO-håndbøkene. 

Styret tok orienteringen til etterretning. 

 

Oppfølging: 

Styret ber administrasjonen innskjerpe rutinene i forhold til lisenstildeling og kontroll av 
regnskap og budsjett, samt realiteten i disse. Administrasjonen skjerper inn innenfor 
gjeldende regelverk, og iverksetter eventuelle nødvendige grep.  

 

16. MyGame / Tv2 – Status (Orientering)  

ASL orienterte om status for samarbeidet med MyGame /Tv2. Det er gjennomført møter med 
aktørene i Oslo, der Oslo kommune nekter filming via dette verktøyet. Administrasjonen 
følger opp utviklingen av saken.  

Styret tok orienteringen til etterretning.   

 

17. Status landslag (Orientering)  

ASL orienterte om følgende:  

- Senior Kvinner 

• Dato og program for sommeren er publisert på basket.no.  

• Det planlegges to samlinger i juni og en større samling med kamper i august 
(uke 23). 

• Samlingen i august er foreslått som dobbeltkamp i vinduet mellom herrenes 
hjemmekamper torsdag 07.08 – søndag 10.08.  

 
- Senior menn 

• Avansement til WC European PQ Round 2. 

• Spiller borte mot Danmark 02.08, hjemme mot Kroatia 06.08, hjemme mot 
Danmark 13.08 og borte mot Kroatia 16.08. 

Styret tok orienteringen til etterretning.    

  

18. Status: Utviklingsarbeid for dommere på høyeste nivå (Orientering)  

ASL orienterte om utviklingsarbeid for dommere på høyeste nivå. Det er nedsatt en 
arbeidsgruppe i administrasjonen, og dommerkomiteen og regionene er invitert inn i 
utviklingen av prosjektet som har som hovedmål å utvikle dommerne på det høyeste nivået i 
Norge.  
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Styret tok orienteringen til etterretning.   

   

19. Status for klubber under administrasjon og særskilt overvåkning (Orientering)  

ASL orienterte om status for klubbene som er satt under administrasjon og særskilt 
overvåkning.  

Oppsal Basket har styrevedtatt at andre klubber ikke kan få ha sine arrangementer i deres 
idrettshaller, ref. BLNO sluttspill.  

JHP orienterte om Skien Ghosts sitt avholdte ordinære årsmøte, med valg av styre.  Klubben 
er dermed ikke lengre under NBBFs administrasjon. Arnstein Auråen ble valgt til ny leder av 
klubben, og gjorde dermed comeback. Styret fastslo at årsmøtet, der TCB, JHP og ASL var til 
stede, var godt gjennomført og med positiv giv inn mot ny sesong. Klubben er nå i en god 
forfatning, både organisatorisk og økonomisk.  

JHP orienterte om status i Fyllingen. Klubbens tidligere økonomiske affærer og tidligere 
ressurser er fortsatt under gransking. Det er gjennomført møte med idrettskretsen angående 
videre oppfølging av forholdene rundt klubben og muligheter for videre 
organisasjonsendringer. Idrettskretsen ser nå, i samarbeid med idrettslaget, muligheten for 
suspensjon av involverte parter. Klubben er i prosess med å kartlegge ulike fremgangsmåter 
og organisasjonsformer for videre drift.  

Styret tok orienteringen til etterretning. 

  

20. Møteplasser i idretten (Orientering)  

Saken ble behandlet etter sak 15, Lisenskrav BLNO 2025/2026, og før sak 16 MyGame/TV2.  

JHP informerte om bakgrunnene for saken og la frem grunnlaget for diskusjonen rundt 
deltakelse på ulike møteplasser. AS savner at flere i organisasjonen (NBBF regionalt/lokalt) 
stiller når det inviteres til anleggsseminarer, møter i forbindelse med høringer, eller møter 
med temaer som NBBF har løftet frem i sentrale planer (eks. inkludering og antidoping).   

 

Oppfølging: 

Generalsekretæren informerer regionene, under sin møteplass med regionene, om at NBBF 
sentralt registrerer relativt begrenset deltakelse i regionale fora, der regionale spørsmål tas 
opp.    NBBF oppfordrer regionene og klubbene til å ha et bevisst forhold til disse 
møteplassene og vurdere deltakelse.  

  

21. Eventuelt  

Ingen saker ble meldt til eventuelt.  
  

22. Avslutning  
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JHP takket for møtet med gode diskusjoner og styret evaluerte møtets gjennomføring. Etter 
møtet ble sluttspillet for BLNO kvinner besøkt. 

 
Møtet ble hevet kl. 14:34 
 
 
 

 

Jan Hendrik Parmann Tor Christian Bakken Anya Sødal  
President 1.Visepresdient 2.Visepresident 
 
 
 
Tale Skjølsvik Anita Lervik  Thomas Moen Solem 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem 

 

 

 

Terje J. Roel  Axel Langaker 
Styremedlem (forfall) Generalsekretær 


